
Jaarverslag Handbal seizoen 2015-2016 
 
De handbal heeft het afgelopen seizoen veel veranderingen moeten doormaken. Helaas is afgelopen 
jaar Dames 1 gestopt met handballen en een groot aantal leden van het C- jeugd team zijn naar 
andere verenigingen overgestapt in verband met het spelen op hoger niveau.  
 
Het afgelopen seizoen hebben we helaas afscheid moeten nemen van een paar vrijwilligers binnen 
de handbalvereniging. Vanuit de handbalcommissie is Madelynn Groot opgestapt. Daarnaast hebben 
we ook afscheid genomen van Maarten Planting als trainer en coach van de dames 1. 
 
De commissie draaien we dan nu met 4 commissieleden. Kim Haakman als voorzitter, Melanie Knol 
als wedstrijdsecretaris, Karin Oppedijk en Laura Laan vormen de Technische commissie.  
 
We hebben dit jaar om de teams compleet te maken een aantal dispensaties moeten aanvragen 
zodat we een compleet C en B jeugd team hebben. Waardoor we dit seizoen uiteindelijk zijn 
overgebleven met F-jeugd, E-jeugd, C-jeugd, B-Jeugd en 2 Recreanten teams.  
We zijn nu actief aan het werven voor nieuwe leden om eventueel een 2e F jeugd team te krijgen. 
 
In het afgelopen seizoen hebben we helaas geen kampioenen gehad.  
 
Er is een nieuw beleidsplan geschreven voor het nieuwe seizoen. Hiermee hopen we een 
overzichtelijk beleid binnen de handbalcommissie te houden ondanks de vele veranderingen die er 
zijn geweest in het afgelopen seizoen.  
 
Namens de handbalcommissie Sporting Andijk 
Kim Haakman 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


